
Скупштина Србије: Одржан састанак са врхом РТС-а о извештавању Јавног сервиса током изборне кампање. Ћута најавио да ће мобилним телефоном снимати цео ток састанка, јер је састанак затворен за  јавност
понедељак, 29 април 2024 16:15

У Скупштини Србије је почео састанак председнице парламента Ане Брнабић и
представника посланичких група, са руководством Радио-телевизије Србије (РТС), које
предводе генерални директор Драган Бујошевић и главни уредник Информативног
програма Ненад Стефановић, а тема је извештавање Јавног сервиса током изборне
кампање.

  

  

Састанак је затворен за јавност, а на почетку је шеф посланичке групе Еколошки
устанак Александар Јовановић најавио да ће мобилним телефоном снимати цео ток
састанка и дати снимак јавности, јер је то „начин да се отвори Јавни сервис за све, а не
само за власт“.

  

Брнабић му је одговорила да он на тај начин „учествује у сопственом ријалитију“, и тиме
„говори о себи“, а да то што ради није добро за дијалог.
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„Не кријемо ништа од јавности. Имамо продуктивне састанке, да нешто разговарамо и
договарамо“, рекла је она.

  

(Н1, Фонет)
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